
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 259
På hvilken måde har indførelsen af en grænse for lavfrekvent støj haft konse-
kvenser for opstilling af vindmøller, i lyset af at det ikke har haft indflydelse på
muligheden for at opsætte nye møller? Har det f.eks. ført til ændringer af de-
sign eller lignende for at mindske den lavfrekvente støj?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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